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Protokół z posiedzenia nr 38/2014 
Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 29 sierpnia 2014 roku

pod przewodnictwem Jana Stanisława Piętki przewodniczącego komisji. 
W posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  oraz  zaproszeni  goście  (listy  obecności  
w załączeniu).
Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Informacja  zarządu  powiatu  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu

Wysokomazowieckiego  oraz  informacja  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy
finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2014 roku. 

4. Ocena  stopnia  realizacji  inwestycji  pn.„Rozbudowa  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem”. 

5. Sprawozdanie  z  realizacji  planu  finansowego  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem za okres I-VI 2014 roku. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał rady powiatu wysokomazowieckiego w sprawie: 
a) wyrażenia opinii dotyczącej zakupu sprzętu i aparatury medycznej oraz pozostałych

środków trwałych DRUK NR 54, 
b) wyrażenia  opinii  dotyczącej  użyczenia  aktywów trwałych oraz mienia  ruchomego  

o wartości księgowej brutto powyżej 3500 złotych, stanowiącego własność Szpitala
Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem DRUK NR 55, 

c)  nadania statutu Szpitalowi Ogólnemu w Wysokiem Mazowieckiem DRUK NR 56.  
7. Sprawy różne.
8. Zakończenie obrad.

Ad.1-2). 
Przewodniczący  komisji powitał  przybyłych  członków  komisji,  Starostę
Wysokomazowieckiego  pana  Bogdana  Zielińskiego  oraz  dyrektora  Szpitala  Ogólnego  w
Wysokiem  Mazowieckiem  pana  Stanisława  Bielskiego  (listy  obecności  w  załączeniu).
Odczytał proponowany porządek posiedzenia o zapytał, czy są uwagi lub propozycje zmian?
Uwag i  zmian  nie  zgłoszono.  Zaproponował  głosowanie.  Za  przyjęciem przedstawionego
porządku posiedzenia opowiedziało się 8 członków komisji (jednogłośnie). 

Ad.3). 
Starosta przedstawił informację zarządu powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu
Wysokomazowieckiego oraz informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej
w tym o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  za  pierwsze  półrocze  2014  roku  (materiał  w
załączeniu). 
Przewodniczący  komisji zapytał,  czy  są  pytania  do  starosty  w związku z  przedstawioną
informacją?  Pytań  nie  zgłoszono.  Zaproponował  głosowanie.  Za  pozytywna  opinia
opowiedziało się 8 członków komisji, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Ad.4). 
Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem przedstawił
informacje o stopniu realizacji inwestycji pn. „ Rozbudowa Szpitala Ogólnego w Wysokiem
Mazowieckiem”, stan na dzień 31 lipca 204 roku (materiał w załączeniu). 



Przewodniczący komisji zapytał,  czy są pytania w związku z przedstawioną informacją?
Pytań nie zgłoszono. Stwierdził, iż członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją. 

Ad.5). 
Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem przedstawił
informacje  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem
Mazowieckiem za pierwsze półrocze 204 roku (materiał w załączeniu). 
Przewodniczący komisji zapytał,  czy są pytania w związku z przedstawioną informacją?
Pytań nie zgłoszono. Stwierdził, iż członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją. 

Ad.6). 
Przewodniczący  komisji poinformował,  iż  kolejny  punkt  porządku  posiedzenia  to
rozpatrzenie projektów uchwał rady powiatu wysokomazowieckiego w sprawie: 

a) wyrażenia opinii dotyczącej zakupu sprzętu i aparatury medycznej oraz pozostałych
środków trwałych

Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem poinformował,
iż rada społeczna pozytywnie zaopiniowała zakup nowej aparatury i sprzętu medycznego tj.
sprzęt  medyczny:  stół  rehabilitacyjny  BERYL,  gastroskop  oraz  2  sztuki  zestawu  do
pozyskiwania osocza na kwotę 120.500,00 zł oraz sprzętu technicznego na kwotę 700.145,00
zł.   
Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania, co do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytał  treść  projektu  uchwały  i  zaproponował  głosowanie.  Za
pozytywną opinią opowiedziało się 8 członków komisji, przeciw-0, wstrzymało się od głosu
0.  

b) wyrażenia opinii dotyczącej użyczenia aktywów trwałych oraz mienia ruchomego o
wartości księgowej brutto powyżej 3500 zł, stanowiącego własność Szpitala ogólnego
w Wysokiem Mazowieckiem

Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem  wyjaśnił,  iż
rada społeczna szpitala pozytywnie zaopiniowała udostępnienie nieruchomości będących w
użytkowaniu  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem  oraz  mienia  ruchomego
stanowiącego  własność  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem,  o  wartości
księgowej  brutto  powyżej  3500  zł,  do  nieodpłatnego  użyczenia  podmiotom  lub  osobom
wykonującym działalność leczniczą, z którymi Szpital Ogólny w Wysokiem Mazowieckiem
zawarł  umowy  na  udzielanie  świadczeń  opieki  zdrowotnej  finansowanych  ze  środków
publicznych: a) w rodzaju podstawowa opieka zdrowotna, w zakresie nocnej i świątecznej
opieki zdrowotnej b) w rodzaju leczenie szpitalne, w zakresie chorób płuc c) w zakresie usług
psychologa udzielanych w zakładzie opiekuńczo- leczniczym.      
Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania, co do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytał  treść  projektu  uchwały  i  zaproponował  głosowanie.  Za
pozytywną opinią opowiedziało się 8 członków komisji, przeciw-0, wstrzymało się od głosu
0.  
  

c) nadania statutu Szpitalowi Ogólnemu w Wysokiem Mazowieckiem  
Stanisław Bielski dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem poinformował,
iż  podejmowana  ostatnio  uchwała  przez  rade  powiatu  odnośnie  statutu  szpitala  została
uchylona.  Z uwagi na to,  należało poprawić uchybienia i  opracować nowy projekt statutu
szpitala. 
Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania, co do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań  nie  zgłoszono.  Odczytał  treść  projektu  uchwały  i  zaproponował  głosowanie.  Za



pozytywną opinią opowiedziało się 8 członków komisji, przeciw-0, wstrzymało się od głosu
0.  

Ad.7). 
Przewodniczący komisji poinformował,  iż kolejny punkt porządku posiedzenia to sprawy
różne. Zapytał, czy członkowie komisji chcieliby w tym punkcie zabrać głos? Spraw różnych
nie zgłoszono. 

Ad.8). 
W związku z wyczerpaniem tematów przewodniczący komisji podziękował członkom

komisji oraz zaproszonym gościom za przybycie i dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji

  Jan Stanisław Piętka 


